
Program  jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 5.6.2014 
od 14.30 hod. v zasedací místnosti kanceláře OSH 

 
1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH. 
3. Čerpání rozpočtu  
4. Schválení vyznamenání  
5. Informace o soutěžích  
6. PO očima dětí předání cen. 
7. Problematika grantů 
8. Informace k propagační jízdě 
9. Diskuse. 
10. Závěr. 

 
Jednání zahájil starosta OSH. Chvílí ticha uctěna památka zesnulého br. Lukeše. Starosta dále seznámil přítomné 
s programem . Ten VV jednohlasně schválil. Poté předal řízení jednání br. Adametzovi. 
 
Ad1. Zapisovatel Jednání br. Jiřička, Ověřovatelé: Hlůže a Koželuh 
 
Ad.2 -Zápis z min. jednání přečetl br. Jiřička. K zápisu nebylo připomínek a VV OSH jej vzal 
na vědomí. 
 
Ad.3. – Čerpání rozpočtu. Br. Mlejnek seznámil přítomné s hospodařením OSH.Z 
odvedených příspěvků na ústředí je vidět rostoucí členskou základnu, především u mladých 
hasičů. Rozbíhají se vratky členských příspěvků do okrsků. Pojišťovna plní své závazky na 
podporu kanceláře OSH a byl také proplacen grant na mzdy a kancelář OSH z Libereckého 
kraje. Jinak je čerpání rozpočtu úměrné kalendářnímu období roku. Běží prodej materiálu 
(jsou ještě k dispozici hasící spreje). Nejsou zatím ani vypsány žádné dotace či granty, takže 
většina akcí se táhne z vlastních příjmů. Proto nelze ani ještě přesně určit příjmy z prodeje, 
protože zboží se používá jako ceny. Vše je ale evidováno a bude br. Mlejnkem doúčtováno. 
Zatím je hospodaření proti rozpočtu v daném  roce mírně v plusu. Je ale potřeba opatrnost 
kvůli nejasným zdrojům z dotací. 
 
Ad.4 – Schválení vyznamenání. 
Bratr Bachtík seznámil přítomné s doručenými návrhy na odsouhlasení udělení vyznamenání. 
Všechny návrhy jsou v pořádku, navržení splňují podmínky pro udělení.  Navíc bylo přímo 
VV navrženo udělení  Medaile sv. Floriána pro br. Josefa Cermana, velitele SDH Jilemnice. 
Vše jednohlasně schváleno. 
 
Ad. 5 – Informace o soutěžích. Br. Štěpánek informoval o probězích jarních soutěžích 
mládeže a dorostu. Vše proběhlo hladce. Br. starosta poděkoval Radě mládeže za odvedenou 
práci i zorganizování soutěží.  Byla vznesena připomínka z Poniklé, zda by se nemohla štafeta 
běhat člunkově, že není jak ji s dětmi hlavně na vesnicích trénovat. Prý byl také problém se 
zásobením toalet na okresním kole Plamenu a rozhodčí neměli patřičné znalosti. Na to br. 
Štěpánek reagoval, že pravidla umožňují obojí provedení štafet a ovál je lepší. O problémech 
WC nevěděl, ale mohli to vyřešit pořadatelé, pokud by o tom někdo řekl. Rozhodčí prošli 
školením a v případě pochybení rozhodčího bylo vše na místě rychle dořešeno. Zájem o 
podzimní kolo ZHV projevil SDH Horní Štěpanice. Na jarní kolo žádný zájemce není.  
 
 



Ad. 6.  Předání cen PO očima dětí 
Br. Adametz předal zástupcům okrsků ocenění do škol a sborů, kde se děcka umístila 
v okresním kole soutěže PO očima dětí. Vše by mělo být předáno do konce školního roku. 
  
Ad 7 Problematika grantů. 
Bratr starosta informoval o neutěšené situaci v oblasti grantů na podporu SDH z rozpočtu 
Libereckého kraje. Granty ještě nejsou vyhlášeny. Snad v srpnu a čerpání bude možné zpětně, 
což je problém, protože pořadatelé akcí nevědí, s jakou podporou počítat. Vyjádřil také 
rozčarování na lobismem některých SDH, které se snaží na úkor práce s dětmi a další dříve 
podporované činnosti SDH upřednostnit požární sport, konkrétně extraligu (SDH 
Radimovice). VV OSH Semily s tímto vyjadřuje zásadní nesouhlas a pověřil starostu OSH 
jednáním na KSH, aby se těmto excesům předešlo. 
Bratr Jiřička upozornil na další grantové tituly z rozpočtu kraje, ze kterých by se dalo na 
aktivity SDH čerpat (volnočasové aktivity ze školství, první pomoc ze zdravotnictví a sport. 
Br. starosta informoval o grantech z MŠMT a MV. Podmínkou je vedení podvojného 
účetnictví ve SDH. Varoval před pořizováním oblečení z těchto dotací, protože se pak těžko 
dokládají v případě fyzické kontroly materiálu u sborů. 
 
Ad 8 – informace o propagační jízdě. 
Br. starosta informoval o proběhlém uvítání propagační jízdy v Semilech a Lomnici nad 
popelkou. Obě akce se vydařily, byla poměrně slušná účast, počasí přálo a akce byla kladně 
hodnocena starostou SH ČMS. Br. Mlejnek vše natočil, DVD bude k dispozici v kanceláři 
OSH. Náklady však převýšily původně odsouhlasenou částku. VV OSH odsouhlasil 
dofinancování nákladů s tím, že starosta dostal za úkol získat na akci finance, které dostalo na 
jízdu KSH v Liberci a na okres došla z této částky mizivá výše. Byl také odsouhlasen 
příspěvek ve výši 2.000,- Kč na uvítání jízdy v Lomnici nad Popelkou. 
 
Ad 9 - . Diskuse + různé. 
V roce 2015 se uskuteční Shromáždění delegátů SDH spojené s volbami. K tomuto bodu br. 
starosta avizuje, že nebude na funkci starosty OSH kandidovat. Místo konání bude upřesněno 
na jednání OSH v září 2014. Termín – březen. 
Na podzim nás čeká tradiční setkání VV OSH se zasloužilými hasiči a funkcionáři. Proběhne 
v polovině listopadu v Poniklé. Termín bude upřesněn na podzimním jednání OSH. 
Jsou avizovány oslavy v SDH Jilemnice, Mříčná, Syřenov, Dolní Štěpanice a Roztoky u 
Semil. 
Br. Mlejnek poděkoval bratřím Bachtíkovi a Medkovi za pomoc s přípravou soutěží 
v kanceláři OSH. 
Br. starosta pozval přítomné na okresní kolo v PS a poděkoval za přípravu soutěže br. 
Medkovi a Bachtíkovi. 
Br. starosta popřál všem hezké léto, klidnou dovolenou a dětem hezké prázdniny. 
 
9. Jednání ukončil br. Adametz v 16:45 hodin 
 
 


